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Abstract (en)
[origin: WO8910510A2] A high-speed miniature electromagnetic three-way valve for use mainly to regulate the pressure in automatic gearboxes
consists of an electromagnet having an armature and including a valve closing element. Said valve is generally pressure-compensated so that it can
operate at high operational frequencies with low magnetic forces. Said invention also includes adaptation of the hydraulic characteristic curve, thus
further increasing the operational frequency of the valve.

Abstract (fr)
Une soupape hydraulique miniature ultrarapide à trois voies, prévue principalement pour régler la pression dans les transmissions automatiques,
consiste en un électro-aimant avec induit muni d'un élément de fermeture de soupape. Ladite soupape est en grande partie à compensation de
pression de sorte qu'elle peut fonctionner avec des forces magnétiques restreintes même à des fréquences opérationnelles élevées. L'invention
porte en outre sur une adaptation de courbe hydraulique caractéristique, qui permet d'augmenter encore la fréquence opérationnelle.
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